
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 19. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 21

Ministeren bedes i offentligt tilgængelig form redegøre for, hvor mange såkaldte syg-

domssager - sager, hvor ansøgning forelægges med henblik på mulig dispensation med

henvisning til ansøgers langvarige funktionsnedsættelse - der er blevet forelagt Folketin-

gets Indfødsretsudvalg med henblik på mulig optagelse på lovforslag om indfødsrets

meddelelse, fordi ansøgere ikke har opfyldt kravet om selvforsørgelse på grund af hen-

holdsvis et revalideringsforløb eller modtagelse af ledighedsydelse i forbindelse med visi-

tering til fleksjob, og i hvor mange af disse sager udvalget har valgt at give dispensation.

Opgørelsen ønskes fra og med 2013 til og med 2019 opdelt på sager forelagt med hen-

blik på optagelse på hvert enkelt af de forslag til lov om indfødsrets meddelelse, der er

fremsat i den nævnte periode.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marie Krarup

formand

1/1

Indfødsretsudvalget 2018-19 (2. samling)
IFU Alm.del -  Spørgsmål 21

Offentligt


